
Aan: Agendacommissie 
Aanleveren via: griffie@papendrecht.nl

Beeldvormende activiteit
Onderwerp
Wat is het onderwerp of vraagstuk?

Ecologisch maaibeheer

Voorgestelde datum + locatie (raadzaal, De 
Kooy/Oosteind, buitenshuis?)
 

Datum: 30 oktober 19-20 uur
Locatie: raadzaal

Waarom nu? 
Is er evt. mogelijkheid om het punt door te 
schuiven, wanneer de agenda te vol zit? 
Wanneer moet het uiterlijk geagendeerd 
worden?

Uiterlijk maart 2020 (vooruitlopend op nieuw 
maaiseizoen)

Besluitvorming 
Volgt er na de beeldvormende fase en 
oordeelsvorming? Wordt er een raadbesluit 
gevraagd?

Nee

OPZET

Doel
Wat is het doel van de activiteit/ bijeenkomst of 
het agendapunt? Wanneer is de activiteit 
geslaagd? 

Gedeeld beeld van ecologisch maaibeheer. Meer 
concreet beantwoording van in ieder geval de 
volgende vragen:

- Wat is het doel?
- Wat zijn de achterliggende ecologische 

principes/ succesfactoren?
- Hoe doen we dat in Papendrecht (ook in 

samenwerking/ afstemming met 
maatschappelijke partners)?

- Welke maatschappelijke vragen roept 
ecologisch maaibeheer op?

Type beeldvorming
Welke type beeldvorming gaat het om? 
Informeren, interactief of opiniërend? 

Informeren met natuurlijk alle ruimte voor 
verhelderende vragen en het bespreken van 
dilemma's.

Duur
Hoe lang duurt de activiteit/bijeenkomst of het 
agendapunt?

1 uur (uitgaande van informeren op hoofdlijnen en 
vragen op hoofdlijnen is dat haalbaar)

Openbaarheid
Is de bijeenkomst openbaar?

Ja

WERKVORM

Wat is de rol van de (duo)raadsleden?
Bijv. luisteren, gespreksleider, toehoorder, 
meepraten

Meepraten, vragen stellen.

ACHTERGROND

Geschiedenis 
Wat ging er aan vooraf?

Ecologisch maaien in Papendrecht begon met het 
bijenconvenant dat is gesloten tussen Stichting 
Educatie Stal BIJ de Heerlijkheid en het college. 
Sindsdien heeft het steeds meer vorm gekregen en 
is het een politiek belangrijk thema gebleven 
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(motie over gras maaien begrotingsraad 2017 etc.).

VOORZITTER / GESPREKSLEIDER

Wie is de beoogde voorzitter? Profiel is een gespreksleider met ervaring in het in 
goede banen leiden van interactieve 
bijeenkomsten. Rindert Bosselaar

UITNODIGING

Wie komen er nog meer?
Inwoners, organisaties, bedrijven, regio, 
medewerkers gemeenten, externen, … 
Zijn zij direct uitgenodigd?

Inwoners, Stichting Educatie Stal BIJ de 
Heerlijkheid van Papendrecht, Natuur- en 
Vogelwacht Alblasserwaard

COMMUNICATIE

Media
Is de pers welkom? 

Ja

VOORBEREIDING DEELNEMERS

Presentatie
Wanneer komt de presentatie / notitie of 
andere onderlegger beschikbaar voor de 
deelnemers? 

N.t.b.

Wie zitten er aan tafel? 
Geef hier de namen van degenen die 
presenteren, de beleidsadviseur en eventuele 
anderen weer.

Stadsecoloog Iris van der Arend, Sjoerd Veerman 
(voorzitter van de Natuur- en Vogelwacht 
Alblasserwaard) en Arjan Korteland (bestuurslid 
van Stichting Stal Educatie BIJ de Heerlijkheid van 
Papendrecht)

VERSLAG

Verslaglegging 
Is het wenselijk dat er een verslag komt, en zo ja 
in welke vorm (schriftelijk en/of video en/of 
audio? 

Schriftelijk verslag 

PUBLICATIE AGENDA

Toelichting agendapunt ten behoeve van 
publicatie agenda Beeldvorming (voorheen 
'oplegnotitie')
 

Commissie Ruimte in gesprek over 

ecologisch maaibeheer

In een informele bijeenkomst wordt de commissie 

Ruimte op woensdagavond 30 oktober bijgepraat 

over het ecologisch maaibeleid in gemeente 

Papendrecht. De volgende sprekers komen aan het 

woord: 

- Iris van der Arend (ecoloog)

- Kees Jan van Zwienen 
(groenbeheerder) 

- Arjan Korteland (bestuurslid van 
Stichting Stal BIJ de Heerlijkheid van 
Papendrecht) 

- Sjoerd Veerman (voorzitter van 
Natuur- en Vogelwacht 
Alblasserwaard)



Zij zijn bij het natuurvriendelijk maaibeheer 
en de maatschappelijke initiatieven op het 
gebied van insecten/natuur betrokken. Er is 
veel ruimte voor het stellen van vragen. 
Rindert Bosselaar (gemeente Papendrecht) 
is gespreksleider.

Welkom! Deze sessie vindt tussen 19.00 en 
20.00 uur en vindt plaats in de raadzaal; dit 
is voorafgaand aan de formele 

commissievergadering. Ook geïnteresseerde 

inwoners en organisaties zijn van harte welkom om 

hun vragen te komen stellen. 


